
Laatste nieuws over Vredeskapelleke Haps 
 

Wat betreft de voorbereiding kan ik u namens de stichting 

melden dat de zaken voorspoedig verlopen. Hand- en 

spandiensten worden ons nog steeds  aangeboden en ook 

subsidies worden ons gelukkig  toegekend. 
 

U weet dat Gerard Janssen ( glas - in - lood) en Betty Reijs 

zich gaan buigen over een tweetal prachtige, 

gebrandschilderde ramen.  

Inmiddels heeft ook de firma Thijssen (Timmerbedrijf 

Thijssen) zich in het rijtje aangesloten en heeft aangeboden om de kozijnen van het kapelletje 

(op maat!) voor ons te maken. Fantastisch, dit samenspel in Haps. 

Nog een mooi voorbeeld: Henk Alders uit Haps liet weten dat er op het bedrijf waar hij werkt 

(Bowie recycling) prachtige, bruikbare balken lagen. Pro-actief als Henk is, heeft ie zijn 

leidinggevende gevraagd of ze gebruikt mogen worden voor het vredeskapelleke in Haps. Om 

een lang verhaal kort te maken: ze liggen al bij Frans Gerrits in de loods. 
 

Het project om straatstenen te gaan bakken is ook in volle gang. ‘Stenoloog’ Teun Stiphout 

heeft zich, samen met Gerda Arts uit Langenboom (kunstenares/ 

vrije vormgeving), over onze plannen ontfermd en gaat samen met 

ons en Caboose ervoor zorgen dat er in het wandelpad naar de 

kapel straatkeien komen te liggen die bewerkt zijn door ieder die 

dat mooi vindt om te doen. Steenfabriek Engels uit Oeffelt heeft 

inmiddels de nodige stenen voor ons opzij gelegd en zal ons 

begeleiden bij het specifieke bakproces.  Het zal erop neerkomen 

dat we samen een heus vredespad (‘walk of peace’) gaan creëren, 

een vredeshandtekening die tot in lengte van dagen geldig is! 

Over dit project krijgt u t.z.t. meer informatie. 
 

Ook in financieel opzicht loopt het allemaal naar wens. Na 

Mooiland/ Maasland, Stichting Gemeenschapswerk Haps en de Dorpsraad (project sociale 

vernieuwing) heeft nu ook het Prins Bernhard Cultuurfonds een financiële tegemoetkoming 

van maximaal  €1000,- toegezegd. 
 

We staan te popelen om te beginnen. Het bankje dat Kevin Nabuurs, Roel Thijssen en Martijn 

de Haas gemaakt hebben, staat al maanden te wachten om ‘in bedrijf’ genomen te worden. 

Aan de medewerking van de gemeente ligt het in dit geval niet. Onze aanvraag is al besproken 

en in de Welstandscommissie akkoord bevonden. Als het bestemmingsplan het toelaat (op 

zijn vroegst september) kan de bouwvergunning aangevraagd worden. De provincie is hier 

nog een te nemen hobbel! 
 

We zijn er klaar voor. 
 

Namens Stichting Vredeskapelleke Haps, Liesbeth van Heeswijk 
 


